



当地酒店
Local Hotel
4★

4D 3N
天 晚

普吉岛特色 PHUKET SPECIAL

第一天 吉隆坡 / 普吉岛 --

集合于吉隆坡国际机场，乘搭客机抵达泰国美丽的 - 普吉岛。抵达普吉岛后前往酒店办理入住手续，完毕后客人自由活动。
酒店：鲍曼酒店或同级(当地4星酒店)

第二天 普吉岛市区游 早 / 午

早餐后，前往普吉岛历史悠久的中葡式建筑物，被称为**老普吉镇**。中葡风格的特点由葡萄牙建筑和中国艺术的混合体，也就是“殖民地建筑”。这些旧建筑是中国人建造的，建筑质量有中国的设计，值得保留下来。然后，接着前往普吉岛最有名的**Gift Shop Porntip商店**，T-SHIRT 店和珠宝店自由购物。然后到享用自助餐午餐。过后继续，前往普吉岛最大的佛教寺院**查龙寺**，此处的香火最旺，寺内供奉着108尊金佛。然后前往泰国著名的**腰果工厂**，这里有各种不同口味的腰果，也是泰国首选的送礼礼品之一。毕后前往位于普吉岛最南端**蓬贴海角** (Promthep Cape)，这里 拥有全岛最美的日落零死角景观台，每到傍晚时分摄影爱好者就会聚集在这里捕捉沉浸在安达曼海的日落。游览完毕，送往酒店后是自由活动。
酒店：鲍曼酒店或同级(当地4星酒店)

第三天 普吉岛 早

早餐后，客人自由活动或参加自费。
酒店：鲍曼酒店或同级(当地4星酒店)

第四天 普吉岛 / 吉隆坡 早

早餐后，送往普吉岛国际机场，返回美丽家园。

Day 1 KUALA LUMPUR / PHUKET --

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to Thailand **Phuket**. Upon arrival, check in hotel.
Hotel: **Baumanburi Hotel or similar (Local 4stars hotel)**

Day 2 PHUKET CITY TOUR B / L

After breakfast, proceed to Sino Portuguese as we can say is **Old Phuket town**. Over here is a historical side of china- Portuguese's architectural building, good for walking and photo stop. After that, proceed to **Porntip Sea Store**, T-Shirt and Gems Gallery shopping. Then we will be having a Buffet lunch. After lunch, we will proceed to **Wat Chalong Temple**, the largest and famous temple in Phuket. After that, will proceed to **Cashew Nut Factory**, there is so many different flavors to choose from and also the best of souvenir to buy back for friend and family. Continue to **Promthep Cape** at the very south of Phuket Island, here you can enjoy the most beautiful and magnificent view of sunset and sea shore.
Hotel: **Baumanburi Hotel or similar (Local 4stars hotel)**

Day 3 PHUKET B

Free at your own Leisure or you may join optional tour for the day.
Hotel: **Baumanburi Hotel or similar (Local 4stars hotel)**

Day 4 PHUKET / KUALA LUMPUR B

After breakfast, transfer to Phuket International Airport for your departure flight to Kuala Lumpur. Home sweet home.

* 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。
* 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
* The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.
* During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned.



活力假期有限公司

Energy Holidays Sdn. Bhd. (KKKP : 1801) (Co. No. : 197096-U)

A-17-3A, 17th Floor, Eko Cheras, No. 693, Batu 5, Jalan Cheras, 56000 Kuala Lumpur.

Tel: +603-9134 9773 Fax : +603-9134 9693 ✉ enquiry@energyholidays.com.my 🌐 www.energyholidays.com.my

